
De PvdA-fractie in Maastricht neemt u mee naar de politiek van alledag. De onderwerpen die hier aan de orde 
komen, staan de komende weken op de agenda van de gemeenteraad in Maastricht. Heeft u suggesties met 
betrekking tot iets wat in onze stad speelt, mail ons dan: fractiepvdamaastricht@gmail.com of lees meer op  
www.maastricht.pvda.nl.

Armoede gaat ons als PvdA aan het hart. Armoede moeten we blijven terugdringen.

KREDIETBANK LIMBURG ONDER 
DE LOEP VAN DE PVDA 

In de afgelo-
pen verkie-
zingscampag-
ne hebben we 
ook aangekon-
digd hier heel 
actief mee be-

zig te zijn. 
De kredietbank Limburg helpt 
mensen hun schulden te stabilise-
ren of ze samen met “de klant” op 
te lossen. In Limburg zijn er vele 

Ze schieten als paddenstoelen uit de grond: hotels, hostels, B&B’s. 

Geef het een 
nieuwe of 
spannende 
naam en claim 
dat het zoge-

naamd voor een nieuwe doelgroep 
is en de gemeente staat klaar om 
de vergunning te verlenen. Want ze 
wil zo graag nog meer bezoekers 
naar de stad trekken, nieuwe doel-
groepen lokken. 
En dat terwijl de bestaande hotels 

nog lang niet vol zitten. Sterker 
nog, die worstelen vaak om een 
goede gezonde bezettingsgraad 
van hun kamers te behouden? 
Dus waarom dan nog meer ini-
tiatieven hun vrije gang laten 
gaan? Kumulus Wyck, Monas-
tere, Liof, Easyhotel, The Green 
Elephant, uitbreiding van Ka-
boom-hotel, het NS-station, re-
creatiepark Resort Maastricht. 
De lijst lijkt oneindig.

ve waarin een 
natuurzwem-
plas van enke-
le meters diep 
voor recreatie 
was opgeno-
men. De PvdA 
Maastricht zal 
de betrokken 
partijen hou-
den aan deze 
harde afspraak. •

AFSPRAAK IS AFSPRAAK: 
ZWEMMEN IN DE ENCI-GROEVE 
Het is op dit moment niet meer mogelijk om te zwemmen in de 
natuurzwemplas in de ENCI-groeve. 

Als PvdA Maastricht hadden wij 
begrip voor de tijdelijke sluiting 
van de zwemplas in 2017. Het 
ontbrak immers aan randvoor-
waarden zoals vuilnisbakken, 
toiletten en goed toezicht rond-
om de zwemplas. Deze tijdelijke 
sluiting mag echter niet leiden 
tot een waterplas waar niet in ge-
zwommen kan worden. In 2009 
hebben alle betrokken partijen 
namelijk hun handtekening ge-
zet onder een plan voor de groe-

De PvdA-fractie maakt zich ernstig zorgen om 
de kwaliteit van het middelbaar onderwijs in 
Maastricht. 

De berichtgeving van afgelopen 
weken zorgt niet alleen voor 
veel onzekerheid bij docenten, 
maar ook onduidelijkheid voor 
leerlingen en hun ouders. Wat 
de PvdA betreft verdienen alle 
Maastrichtse leerlingen goed 
onderwijs. Als stad zijn we hier-
voor verantwoordelijk; onder-
wijs maken we immers samen! 

GOED ONDERWIJS 
MAKEN WE SAMEN: 
PVDA MAASTRICHT 
NODIGT U UIT! 

De fractie van PvdA Maastricht wil 
daarom graag in gesprek met alle 
betrokkenen bij de recente ontwik-
kelingen binnen LVO. Wij nodigen 
docenten, leerlingen en ouders uit 
om met ons in gesprek te gaan over 
de toekomst van het middelbaar on-
derwijs in onze stad. •

De PvdA Maastricht vindt het plan om 12 woningen te bouwen op het oude schootsveld bij de Ravelijn een 
slecht plan. 

Hiermee 
wordt niet al-
leen een stuk 
groen opgeof-
ferd voor ste-
nen, het is ook 
een gemiste 
kans om het 
gebied te la-
ten aansluiten 
bij de ontwik-
keling van de 
Hoge en Lage 

GEEN NIEUWBOUW OP DE RAVELIJN! 

Fronten. 
Door de bouw verliest de Ravelijn 
haar unieke ligging met een door-
kijk op het Eiffelgebouw, het Maas-
dal en de Kruisberg. Er zijn volgens 
ons genoeg locaties waar woningen 
gebouwd kunnen worden zonder 
dat dit ten koste gaat van openbaar 
groen. De grond waar de woningen 
gepland zijn kan niet los gezien 
worden van de Hoge en Lage Fron-
ten. De woningbouw gaat ten koste 
van een cultuurhistorisch gebied 
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Wilt u meer weten of bij ons langskomen? Stuurt u dan een mail naar 
maren.slangen@gemeenteraadmaastricht.nl.

“zware” dossiers; waar elders in het 
land 20% van de dossiers zwaar is, 
betreft dit in Limburg maar Liefst 
80%. Dit is zorgwekkend. Toch 
heeft kredietbank Limburg toe-
gezegd deze dossiers optimaal te 
zullen behandelen. Wij als PvdA 
Maastricht zullen dit nauw in de 
gaten houden. Ook moet er nog 
meer gewerkt worden aan voor- en 
nazorg. Op dit moment komen 45% 
van “de klanten” die door de kre-
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(het schootsveld), dat grenst aan de 
vestingwerken. Daarnaast is er in 
de omgeving grote weerstand tegen 
de bouwplannen. 
Het is voor ons dan ook onbegrijpe-
lijk dat de gemeente al bij voorbaat 
de intentie uitspreekt dat zij grote 
stukken grond wil verkopen aan de 
projectontwikkelaar om de bouw 
van de 12 woningen mogelijk te ma-
ken. Wij pleiten er juist voor om een 
groene wig te laten aansluiten bij de 
vestingwerken. •

MAASTRICHT IS NIET ÉÉN GROOT 
HOTEL 

dietbank zijn geholpen bin-
nen een aantal jaren terug 
met nieuwe schulden. Wij 
zijn ervan overtuigd dat we 
juist deze mensen moeten 
helpen om ervoor te zorgen 
dat men niet steeds opnieuw 
in de problemen komt. Zijn 
er dus geldelijke problemen, 
neem dan contact op met 
Kredietbank Limburg. •

Soms is genoeg ook gewoon 
genoeg. Tenzij je heet zoals het 
beroemde rupsje uit het kinder-
boek... 
Voor de PvdA zijn deze berich-
ten geen signalen maar alarm-
bellen. Tijd om het hotelbeleid 
van de stad Maastricht eens op-
nieuw onder de loep te nemen! •

De PvdA gemeenteraadsfractie 
V.l.n.r. onder: Manon Fokke, Maren Slangen, Anita van Ham. 
Boven: Didier Jacobs, Antoine van Lune, Henri Borgignons.


